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 Zápisnica  

zo 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Horné Obdokovce, konaného 

dňa 16. decembra 2016 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:       Starostka obce - MVDr. Jana Martonková 

Poslanci: Marián Beneš, Ľubica Balajková, Stanislav Grznárik, Eva Kováčiková, 

Gabriela Macháčová, Jozef Sedlár, Alena Sopková 

 

Neprítomní:  Ing. Rastislav Velič, Ladislav Kolmokov 

 

Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny 

     

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Návrh plánu práce OZ a komisií na rok 2017 

4. Organizačné záležitosti 

5. Návrh na uznesenie 

6. Ukončenie 

 

Program poslanci OZ jednohlasne schválili v tomto znení. 

 

K bodu 1. Otvorenie 

Štrnáste zasadnutie OZ  otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková. Privítala 

všetkých prítomných. Ospravedlnila neprítomnosť pozvaných hostí za PD Horné Obdokovce, 

DSS v „Kaštieli“ Horné Obdokovce, zo zdravotných dôvodov hlavného kontrolóra Ing. 

Pozdecha a ekonómku obce Ing. Gerhátovú.  

Ospravedlnení poslanci: Ing. Rastislav Velič, Ladislav Kolmokov a Jozef Sedlár. 

 

Starostka konštatovala, že počet prítomných poslancov je 6 a OZ je uznášania schopné. 

 

Starostka obce navrhla za členov návrhovej komisie: p. Balajkovú, p. Grznárika, p. Macháčovú. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Navrhnutých členov návrhovej komisie poslanci OZ jednohlasne schválili.  

 

Starostka obce navrhla za overovateľov zápisnice poslancov: p. Beneša a p.  Kováčikovú. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Navrhnutých overovateľov poslanci OZ jednohlasne schválili.  
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Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú.  

 

K bodu 2. Kontrola plnenia uznesení  

Starostka ospravedlnila zo zdravotných dôvodov Ing. Pozdecha a predniesla správu o kontrole 

plnenia uznesení z 13. verejného rokovania OZ. Správa je priložená k zápisnici a berie sa na 

vedomie. K uzneseniu z minulého OZ bola dňa 16.12.2016 doručená správa od p. riaditeľky ZŠ s 

MŠ Horné Obdokovce Mgr. Martonkovej o počte detí, kde je uvedený počet reálne 

navštevujúcich detí 110 a rozdiel do počtu 112 je vysvetlený dvomi žiakmi navštevujúcimi školu 

v zahraničí. Správa je priložená k zápisnici a berie sa na vedomie.   

 

K bodu 3. Návrh plánu práce OZ a komisií na rok 2017 

Starostka požiadala poslancov a predsedov komisií, aby predniesli plány práce.  

 

P. Grznárik za Komisiu pre ochranu verejného poriadku, stavby a ŽP (ďalej len KOVP) 

predniesol plán práce na rok 2017. Je priložený k zápisnici. Pripomienky ani návrhy k plánu 

neboli podané.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za prednesený návrh plánu práce KOVP na rok 2017.   

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili plán práce KOVP na rok 2017.  

 

P. Kováčiková za Komisiu sociálno-ekonomickú a školstvo (ďalej len SEK) predniesla plán 

práce na rok 2017. Je priložený k zápisnici. Pripomienky ani návrhy k plánu neboli podané.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za prednesený plán práce SEK.   

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili plán práce SEK na rok 2017.  

 

P. Balajková za Komisiu pre šport, kultúru a duchovno (ďalej len KŠKD) predniesla plán 

práce na rok 2017. Je priložený k zápisnici. Pripomienky ani návrhy k plánu neboli podané. 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za prednesený plán práce KŠKD.    

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili plán práce KŠKD na rok 2017.  

 

Plán práce Komisie pre nezlučiteľnosť funkcií  z dôvodu neprítomnosti p. Kolmokova 

predkladá starostka. Starostka navrhuje plán práce v prednesenom znení – vykonanie 

výberového konania na funkciu hlavného kontrolóra obce v termíne do 1.3.2017, - kontrola 
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majetkových priznaní štatutárov po 31.3.2017. Plán činnosti je priložený k zápisnici. 

Pripomienky ani návrhy k plánu neboli podané. 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za prednesený plán práce komisie pre nezlučiteľnosť 

funkcií.   

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili plán práce komisie pre nezlučiteľnosť funkcií na rok 2017.  

 

P. Kováčiková predniesla plán práce poslancov OZ na rok 2017. Pripomienky ani návrhy k 

plánu neboli podané . Je priložený k zápisnici.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za prednesený plán práce poslancov OZ na rok 2017.   

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili plán práce poslancov OZ na rok 2017.  

Správu o plnení plánov práce za rok 2016 prednesú predsedovia komisií na nasledujúcom 

zasadnutí OZ. 

 

K bodu  4. Organizačné záležitosti 

 Návrh na schválenie poukážky pre dôchodcov v sume 6,- €, ktorí dosiahnu v roku 2017 62 

rokov a starších 

Starostka vyzvala SEK o vyjadrenie. 

P. Kováčiková za SEK predniesla, že doporučujú  schváliť poukážky pre dôchodcov v sume 

6,-- €. 

Starostka informovala, že novoročné stretnutie pre dôchodcov bude 13. 1. 2017 /piatok/ 

v Horných Obdokovciach  15. 1. 2017 /nedeľa/ v Obsolovciach. Pripravené bude skromné 

občerstvenie, krátky hudobný program a poukážky bude možné využiť v predajniach Rozvoj 

Horné Obdokovce do konca februára 2017. 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za poukážky pre dôchodcov v sume 6,- €,  ktorí   

dosiahnu v roku 2017 62 rokov a starších. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili poukážky pre dôchodcov v sume 6,- €, ktorí dosiahnu  

v roku 2017 62 rokov a starších.  

 

 Návrh na vyhlásenie výberového konania na funkciu hlavného kontrolóra obce 

Starostka vyzvala p. Beneša z komisie pre nezlučiteľnosť funkcií, aby predniesol návrh. 

P. Beneš predniesol návrh na vyhlásenie výberového konania na funkciu hlavného kontrolóra.  

Návrh je priložený k zápisnici.  
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Starostka informovala o návrhu p. Kolmokova, ktorý doporučil, aby sa žiadal odpis z registra 

trestov a nie výpis z registra.   

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za predložený návrh, so zapracovanou zmenou 

v náležitosti prihlášky na funkciu hlavného kontrolóra, aby sa nežiadal výpis z registra 

trestov, ale odpis z registra trestov.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p Beneš, p. Balajková, p. Grznárik, p. Kováčiková, p. Sopková  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Macháčová 

 

Poslanci OZ schválili návrh, aby v náležitosti prihlášky na funkciu hlavného kontrolóra 

nežiadali výpis z registra trestov, ale odpis.  

 

Starostka navrhla, aby sa zistila informácia, či je v súlade so zákonom  žiadať odpis z registra 

trestov. Ak by to nebolo z právneho hľadiska možné, bude v prihláške požadovaný výpis 

z registra trestov.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh vyhlásenia výberového konania na funkciu 

hlavného kontrolóra v predloženom znení.  

 

Hlasovanie poslancov: 

  

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili návrh vyhlásenia výberového konania na funkciu hlavného 

kontrolóra v predloženom znení. 

Starostka dodala, že obecný úrad znenie výberového konania zverejní  v zmysle zákona 

v okresných novinách Dnešok, na úradnej tabuli pred obecným úradom a na webovej stránke 

obce. Presné termíny podávania žiadosti uchádzačov o funkciu hlavného kontrolóra, dátum 

konania voľby bude upresnený po rokovaní komisie pre nezlučiteľnosť funkcií tak, aby 

k 1.3.2017 bola voľba hlavného kontrolóra ukončená. 

 

Na zasadnutie OZ prišiel poslanec p. Sedlár. Teda počet poslancov na zasadnutí OZ je 7.  

 

 Žiadosť ZŠ s MŠ z 9.12.2016 o úpravu VZN na navýšenie poplatku pre ŠKD 

Starostka predniesla žiadosť. Je priložená k zápisnici. Navrhla vzhľadom na požiadavku na 

zmenu VZN, aby bola žiadosť predložená na prerokovanie SEK za účasti zástupcov ZŠ s MŠ 

a hlavného kontrolóra. 

P. riaditeľka ZŠ s MŠ Horné Obdokovce Mgr. Martonková informovala, že financie škole 

nepostačujú, nestačili minulý rok ani tento. I napriek tomu, že prijali novú silu, financie im 

nestačia. Po zistení v iných školách, štát dáva koeficient taký, aký dáva. Obec ako zriaďovateľ 

má tieto financie dofinancovať. V Nitre u pani Hrnčárovej v predchádzajúcich rokoch jej bolo 

doporučené, aby sa starala o školský zákon č. 596 a 597, nie o financie, o tie sa má starať 

obec. Finančné prostriedky nevychádzajú tak ako v minulom roku, tiež nestačili a obec to 

dofinancovala, prečo je s tým teraz problém.  

Starostka dodala, že je v kompetencii p. riaditeľky, aby balík originálnych financií rozdelila 

podľa vlastného uváženia.   

P. riaditeľka dodala, že obec nás neinformuje o normatívoch na deti, obec dá koeficient. Ak 

nenavýši obec financie, musia zvýšiť poplatok ŠKD. 



5 

 

Starostka dodala, aby žiadosť prerokovala SEK a aby predložili dôvodovú správu. Peniaze, 

ktoré sa navýšia vo VZN nie sú oprávneným nárokom školy, napriek tomu tieto financie škola 

dostáva. Prijali ste za posledný mesiac 4.100,- € sú to vaše vlastné príjmy, ktoré môžete 

použiť na originálne kompetencie. K ďalšiemu bodu žiadosti, že p. riaditeľka chce znížiť 

úväzok družinárkam považuje za vydieranie. Podľa zákona o rozpočtových pravidlách 

prvoradé sú záväzky voči zamestnancom na mzdy, v druhom rade sú to záväzky voči štátu – 

odvody a potom sa môžu použiť financie na ostatné účely. V balíku originálnych 

kompetencií, ktoré boli v minulom roku schválené, bolo zabezpečené 100 % krytie všetkých 

miezd aj s odvodmi, aj s navýšeným úväzkom vedúcej kuchyne, ktorý nebol schválený 

zriaďovateľom. Pri používaní peňazí z originálnych kompetencií, ktoré vám dáva obec, ste 

povinný nahlásiť obci personálne zmeny. P. riaditeľka neinformovala rodičov pravdivo.  

P. Valková sa odvolala na  určené normatívy na nepedagogických zamestnancov a tu je jasne 

uvedené, že na počet stravníkov má mať 100 % úväzok, týka sa to kuchárov aj pomocných síl 

v kuchyni.  

Starostka konštatovala, že sú to doporučené normatívy, ktoré si má škola prispôsobiť podľa 

svojich možností.  

P. Valková ďalej informovala, máme 1 vyučeného kuchára, 1 zaučený kuchár, 1 zamestnanec 

- pomocná sila na celý úväzok a 1 zamestnanec na pol úväzku. Dve zamestnankyne to 

nezvládajú, striedajú sa tam aj upratovačky, nikto tam nechce ísť pomôcť.  

P. Beneš sa pýtal, či upratovačky chodia vypomáhať z vlastnej vôle alebo im to bolo 

nariadené.  

P. Valková mu odpovedala, že to bolo tak dohodnuté, aby sa tam každý mesiac jedna 

upratovačka striedala. Počet zamestnancov v kuchyni nezáleží od školy, ale od počtu 

stravníkov.  

P. Balajková dodala, že varí sama s jednou pomocníčkou pre 150 stravníkov,  ani jej plat nie          

je   vyšší , vydávajú porcie pre dospelých  a stíhajú to.  

P. Valková poznamenala k financiám, ako sa môžu presunúť financie, keď sa nemá čo 

presunúť. Chýba 3.500,- €, aby sa dofinancovali platy. Všetko sa používa na mzdy a energie. 

Družina a jedáleň nemá na mzdy. 

Starostka žiada vyúčtovanie faktúr z MŠ najmä na učebné pomôcky  s uvedením pôvodu 

financií  použitých na nákup, vo faktúrach za január až september 2016 MŠ, mesačne míňajú 

financie na učebné pomôcky v sume okolo 100,- €. Vo faktúrach je uvedený dlhodobý 

hmotný majetok v sume 799,- €. O aký materiál sa jedná? 

P. riaditeľka odpovedala, že dostali zo štátu dve interaktívne tabule. Boli upozornení na to, že 

tak ako sa v minulosti presúvali financie z prenesených kompetencií na originálne, nemôžu 

sa týmto spôsobom presúvať.  

P. Kišacová žiadala, aby sa neustále nevracali čo bolo v minulosti, ak to nebolo podložené.  

Starostka dodala, že od  roku 2011 sa navýšili o 100 % financie na originálne kompetencie. 

Deti nepribudli, plocha školy je rovnaká, učiteľov je rovnako a škola je ešte aj zateplená, 

napriek tomu peniaze nepostačujú.  Chyba bude v tom ako sa peniaze rozdeľujú ako sa s 

nimi hospodári.  

P. riaditeľka dodala, že nemôže presúvať peniaze. Pre ňu je VZN zákon. K 50% zníženiu 

úväzku sa vyjadrila, že sa  nebude realizovať a financie  sa vyplatia z peňazí určených na 

január.  

P. Beneš dodal, že sa schválilo VZN, kde sa môžu prerozdeliť financie podľa Vašich potrieb.  

 

Žiadosť sa berie na vedomie. V uznesení sa ukladá SEK prerokovať žiadosť za účasti 

hlavného kontrolóra, zástupcov ZŠ s MŠ Horné Obdokovce, ekonómky školy  a obce do 

konca januára 2017.  
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 Návrh na názov novovytvorenej neziskovej organizácie 

Starostka informovala, že vzhľadom k schváleniu založenia novej  neziskovej organizácie  je 

potrebné  schváliť nový názov, štatút a zakladaciu listinu. Nebol prijatý žiadny návrh, 

starostka predložila návrh názvu  novovzniknutej n.o. – Seniorát DD a SS n.o.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh názvu novovzniknutej n.o. – Seniorát DD a SS 

n.o. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili názov novovzniknutej n.o. Seniorát DD a SS n.o. 

 

Starostka dodala, že je potrebné schváliť znenie štatútu a údaje do zakladacej listiny.  

Požiadala p. Kováčikovú, aby predložila znenie štatútu, ktorý je v nasledujúcom bode 

organizačných záležitostí. Je priložený k zápisnici.  

V štatúte je potrebné uviesť podmienky chodu organizácie, názov, účel, orgány neziskovej 

organizácie, počet členov,  spôsob voľby, dĺžku funkčného obdobia riaditeľa, správnej rady 

a revízora.  

Po prerokovaní jednotlivých bodov štatútu ,  OZ navrhuje funkčné obdobie správnej rady na  

3 roky. Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh funkčného obdobia správnej rady  

Seniorát DD a SS n.o  na 3 roky.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili návrh funkčného obdobia správnej rady Seniorátu DDaSS 

n.o.  na 3 roky.  

 

OZ ďalej navrhuje počet členov v správnej rade v počte traja. 

P. Beneš dodal, aby každý člen správnej rady bol z inej oblasti. Jeden poslanec, zamestnanec 

a napr. rodinný príslušník klienta v zariadení.  

 

Poslanci navrhujú zloženie členov správnej rady - jeden zamestnanec, jeden za obec, jeden 

nezávislý člen.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh p. Beneša, aby v správnej rade bol 1 poslanec, 

1 zamestnanec a 1 nezávislý člen.   

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: 0  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: všetci  

 

Poslanci OZ za zdržali hlasovania za návrh p. Beneša.  

Členom rady môže byť osoba spôsobilá na právne úkony  a bezúhonná.  
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Po ďalšom rokovaní starostka ďalej navrhuje počet členov v správnej rade v počte traja. 

Vyzvala poslancov hlasovať za tento návrh.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Grznárik, p. Macháčová, p. Kováčiková, p. Sedlár, p. Sopková 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Beneš 

 

Poslanci OZ schválili správnu radu Seniorátu.   

 

Starostka navrhuje dozornú radu v počte troch členov.  

Poslanci navrhujú dať do štatútu revízora, jednu osobu a nie dozornú radu, revízor by mohol 

byť hlavný kontrolór.  

P. Beneš navrhuje riaditeľa Seniorátu na obdobie 4 rokov a revízora, ako je funkčné obdobie 

hlavného kontrolóra.  

P. Kováčiková navrhuje, aby výročnú správu vypracoval riaditeľ n.o. 

 

 Návrh štatútu novovytvorenej n.o. 

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za predložený návrh na štatút Seniorátu, ktorý bol 

prerokovaný v predchádzajúcom bode.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili štatút Seniorátu DD a SS n.o. v predloženom znení so 

zapracovanými zmenami.  

 

Zakladacia listina obsahuje  okrem názvu, konkrétne zloženie správnej rady,  určenie revízora 

a riaditeľa, ako aj výšku vkladu. Starostka vyzvala poslancov, aby navrhli konkrétnych členov 

do správnej rady.  

P. Kováčiková navrhuje p. Šmičekovú.  

P. Beneš navrhol, aby sa rokovalo o konkrétnych členoch na budúcom zasadnutí. Malo by byť 

v záujme zriaďovateľa obce. 

Starostka mu odpovedala, že aj poslanci sú súčasťou obce zriaďovateľa. Navrhuje ďalšieho 

člena správnej rady p. Rybánsku Darinu.  

P. Kováčiková navrhuje za ďalšieho člena p. Kučerkovú Adrianu. Keďže neboli  iné návrhy 

zo strany poslancov starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh členov do správnej rady 

Seniorátu DD a SS n.o.: p. Šmičekovú Janu, p. Rybánsku Darinu a p. Kučerkovú Adriánu.    

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili  správnu radu Seniorátu DD a SS n.o. p. Šmičekovú Janu, 

p. Rybánsku Darinu a p. Kučerkovú Adriánu.    
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Starostka  navrhla za  revízora  Seniorátu n.o. súčasného kontrolóra obce  Ing. Pozdecha a na 

funkciu riaditeľky navrhla zatiaľ p. Kováčikovú. Iný návrh nebol predložený, starostka 

vyzvala poslancov hlasovať za návrh, aby revízor Seniorátu n.o. bol hlavný kontrolór  

Ing. Pozdech. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili  revízora Seniorátu n.o. hlavného kontrolóra Ing. Pozdecha. 

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh, aby riaditeľkou  Seniorátu n.o. bola p. 

Kováčiková.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Beneš, p. Grznárik, p. Macháčová, p. Sedlár, p. Sopková 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Kováčiková 

 

Poslanci OZ schválili  riaditeľa Seniorátu n.o. p. Kováčikovú.  

 

Starostka navrhuje výšku peňažného vkladu zakladateľa 50,- €. Iný návrh nebol predložený. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili výšku peňažného vkladu zakladateľa 50,- €. 

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za predloženú zriaďovaciu listinu Seniorátu.   

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili predloženú zriaďovaciu listinu Seniorátu. 

 

 Návrh odmien poslancom OZ 

Starostka informovala, že v zmysle poriadku odmeňovania volených orgánov obce  Horné 

Obdokovce budú poslanci odmenení za účasť na zasadnutiach OZ v sume 15,- € a za 

pracovné stretnutia komisií v sume 10,- €. Prítomnosť na zasadnutiach sa odsúhlasí podľa 

prezenčných listín.   

Za výkon funkcie  s prihliadnutím na kvalitu  a aktivitu starostka navrhuje OZ schváliť   

vyplatenie mimoriadnej odmeny za aktivitu, obetavú pomoc a  za zastupovanie starostky 

počas neprítomnosti p. Kováčikovej v sume 150,- €. Iný návrh nebol predložený. 
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Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh odmien poslancom OZ a mimoriadnu odmenu 

pre p. Kováčikovú v sume 150,- € v zmysle odmeňovacieho poriadku.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Beneš, p. Grznárik, p. Macháčová, p. Sedlár, p. Sopková 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Kováčiková 

Poslanci OZ schválili návrh odmien poslancom OZ a mimoriadnu odmenu pre p. Kováčikovú 

v sume 150,- € v zmysle odmeňovacieho poriadku.  

 

 Ocenenie aktívnych spoluobčanov 

Nebol predložený žiadny návrh na ocenenie aktívnych občanov. Starostka navrhuje občanov 

na ocenenie za dlhoročnú spoluprácu a za aktivitu pri organizovaní podujatí obce. Zoznam 

občanov je priložený k zápisnici. Budú  symbolicky ocenení ďakovným listom a knihou.  

P. Kováčiková navrhla p. Božikovú za spoluprácu v duchovnej oblasti.  

 

Návrh na ocenenie aktívnych spoluobčanov podľa predloženého zoznamu sa berie na 

vedomie.  

 

K bodu  5. Návrh na uznesenie 

Poslankyňa p. Balajková predniesla návrh na uznesenie.  

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili predložený návrh na uznesenie.  

 

K bodu  6. Ukončenie  

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie 

o 18,50 hod. ukončila. 

 

 

 

 

 

......................................................   .................................................... 

MVDr. Jana Martonková     Ing. Monika Laciková 

           starostka obce             zapisovateľka 

 

 

 

Overovatelia:  

 

 

 

............................................    ....................................................                                           

         Eva Kováčiková     Marián Beneš 
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Uznesenie 

zo  14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce,   

konaného dňa  16. 12. 2016 

 

A. B e r i e   n a    v e d o m i e : 

 

1. Správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia uznesení z 13. verejného   

       rokovania OZ a správu riaditeľky ZŠ s MŠ o počte detí  

2. Žiadosť ZŠ s MŠ Horné Obdokovce o úpravu VZN na navýšenie poplatku pre ŠKD  

3. Návrh na ocenenie aktívnych spoluobčanov podľa predloženého zoznamu 

 

B.  S ch v a ľ u j e : 

 

1. Program 14. zasadnutia OZ 

2. Členov návrhovej komisie – p. Balajkovú, p. Grznárika, p. Macháčovú 

3. Overovateľov zápisnice – p. Beneša a p.  Kováčikovú 

4. Plán práce komisie pre ochranu verejného poriadku, stavby a ŽP na rok 2017 

5. Plán práce komisie sociálno-ekonomickej a školstva na rok 2017 

6. Plán práce komisie pre šport, kultúru a duchovno na rok 2017 

7. Plán práce komisie pre nezlučiteľnosť funkcií na rok 2017 

8. Plán práce poslancov OZ na rok 2017 

9. Poukážky pre dôchodcov v sume 6,- €, ktorí dosiahnu v roku 2017 62 rokov a starší 

10. Návrh, aby v náležitosti prihlášky na funkciu hlavného kontrolóra nebol vyžiadaný výpis 

z registra trestov, ale odpis 

11. Návrh vyhlásenia výberového konania na funkciu hlavného kontrolóra v predloženom 

znení 

12. Názov novovzniknutej n.o. – Seniorát DD a SS n.o. 

13. Štatút Seniorátu DD a SS n.o. v predloženom znení so zapracovanými zmenami 

14. Zakladaciu listinu Seniorátu DD a SS n.o. v predloženom znení 

15. Správnu radu Seniorátu DD a SS n.o. v zložení - p. Šmičeková Janka, p. Rybanská Darina 

a p. Kučerková Adriana  

16. Revízora Seniorátu DD a SS n.o. - hlavného kontrolóra Ing. Pozdecha  

17. Riaditeľa Seniorátu DD a SS n.o. p. Kováčikovú Evu 

18. Výšku peňažného vkladu zakladateľa 50,- € 

19. Návrh odmien poslancom OZ a mimoriadnu odmenu pre p. Kováčikovú v sume 150,- € 

v zmysle odmeňovacieho poriadku 

20. Návrh na uznesenie zo 14. zasadnutia OZ 

 

 

C. U k l a d á:  

 

1. SEK prerokovať žiadosť ZŠ s MŠ Horné Obdokovce za účasti hlavného kontrolóra, 

zástupcov ZŠ s MŠ a ekonómky školy a obce do konca januára 2017 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková  

                  starostka obce 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 


